
P r o t o k ó ł  nr  X/2011 
z obrad X sesji Rady Miejskiej w Kłodzku,  
która odbyła się w dniu  29 lipca 2011r.  
w sali Rajców Urzędu Miasta w Kłodzku 

 

 
Sesja  rozpoczęła  się o godz. 1200. 

 
1. Otwarcie obrad X sesji Rady Miejskiej w Kłodzku. 

Otwarcia  sesji   dokonał  Przewodniczący   Rady  Miejskiej  w  Kłodzku Pan Piotr 

Brzostowicz mówiąc: „Otwieram obrady X sesji Rady Miejskiej w Kłodzku”.  

Pan Przewodniczący przywitał Zastępców Burmistrza Miasta Kłodzka Pana Henryka 

Urbanowskiego oraz Pana Witolda Krzelowskiego radnych, kierowników i pracowników urzędu 

miasta, oraz wszystkich przybyłych na obrady X sesji Rady Miejskiej w Kłodzku.  

 

2. Stwierdzenie waŜności obrad sesji. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz stwierdził, iŜ obecnych jest na sali 17 radnych, co 

stanowi wymagane kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

(Nieobecni radni: Armin Jarosz, Marian Kłusak, Michał Piszko, ElŜbieta śytyńska). 

 

3. Wybór sekretarzy obrad sesji.  

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz na sekretarza sesji zaproponował kandydaturę radnej 

Jolanty Kobak, innych propozycji nie zgłoszono. Rada 17 głosami „za”, poparła kandydaturę 

radnej, tym samym powołując Ją na sekretarza obrad X sesji Rady Miejskiej w Kłodzku.  

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników, druk nr 122 (zał. nr 1). 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poinformował, Ŝe filozofia jest taka aby wybrać do Zespołu 

radnych ze wszystkich nurtów w naszej radzie -  te osoby które mają czas. 

Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów do Zespołu. Przy czym z punktu formalnego 

zgłosił do prac Zespołu kandydata z Sądu Rejonowego w Kłodzku Pana Stanisława śmudę- 

Wiceprezesa Sądu Rejonowego w Kłodzku – kandydatura wynika z korespondencji Pana 

Przewodniczącego z Panią Prezes Sądu Aleksandrą Rembiasz, która pismem z dnia 22 lipca 2011r. 

A-0130-3/11  wytypowała osobę Pana Wiceprezesa (zał. nr 2). 

Kolejne kandydatury zgłosili: 

Radny Pan  Zdzisław Duda zgłosił kandydaturę radnego Pana Grzegorza Wnuka i radnego Pana 

Ryszarda Wójcika. 

Radny Pan Grzegorz Wnuk wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny Pan Ryszard Wójcik nie wyraził zgody na kandydowanie. 

Radny Pan Ryszard Wójcik zgłosił kandydaturę radnej Pani Jolanty Kobak – radna wyraziła 

zgodę na kandydowanie. 

Wiceprzewodniczący Pan Grzegorz Muskała zgłosił kandydaturę radnego Pana Stanisława 

Ferenca – radny wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny Pan Stanisław Ferenc zgłosił kandydaturę radnej Pani Zdzisławy Górskiej – radna 

wyraziła zgodę na kandydowanie. 
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Radny Pan  Zdzisław Duda zgłosił kandydaturę radnego Pana Andrzeja Kucaba radny wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

Więcej kandydatów nie zgłoszono Pan Przewodniczący zaproponował zamknięcie listy w liczbie 6. 

Radna Pani Celina Włodarczyk stwierdziła, Ŝe Wiceprezes Sądu Rejonowego w Kłodzku jako 

członek spoza Rady nie moŜe być przyjęty w skład zespołu uchwałą rady. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię prawną w tej kwestii. Przeczytał równieŜ pismo z sądu  

w treści którego Pani Prezes powołując się na ustawę Prawo o ustroju sądów powszechnych 

wyznaczyła do prac Zespołu Pana Stanisława śmudę. Pytanie czy radni mają głosować obecność w 

zespole sędziego. 

Radca prawny Pan Paweł Pochodyła wyjaśnił, Ŝe odpowiedź na pytanie jest w art. 163 § 2 ustawy 

Prawo o ustroju sądów powszechnych, który określa, iŜ rada gminy powołuje zespół, który 

przedstawia na sesji rady swoją opinię o zgłoszonych kandydatach. Ten przepis nie stawia wymogu 

aby w skład tego zespołu wchodzili wyłącznie radni, dyspozycja jest otwarta. Tak więc w ocenie 

mecenasa prezes sądu moŜe wskazać sędziego.  

Przewodniczący Pan Piotr  Brzostowicz wniósł poprawki techniczne do projektu uchwały; 

 w § 2 dotychczasowy pkt 3 otrzymuje nr 1 a pkt 4 numer 2. Kolejny paragraf ma oznaczenie 2  

a winno być 3 natomiast dotychczasowy § 3 otrzymuje nr 4. 

Głosowanie: za – 6 przeciw- 0, wstrzymało się - 1.  Poprawki przyjęto.   

Pan Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały po przyjętych poprawkach oraz z określeniem 

liczby i składu Zespołu. 

 
Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990r.  

o samorządzie gminnym (jednolity tekst: Dz. U. z 2001r. Nr 142, poz. 1591  

z późniejszymi zmianami) w związku z art. 163 § 2 ustawy z dnia 27 lipca 2001r. Prawo  

o ustroju sądów powszechnych (Dz. U. z 2001r. Nr 98, poz. 1070 z późniejszymi zmianami) Rada 

Miejska  w Kłodzku uchwala, co następuje: 

§ 1 

1. Powołuje się Zespół opiniujący kandydatów na ławników sądowych na kadencję  
od 2012 r. do  2015r.  do 6 osób, w następującym składzie. 

1) Pan Stanisław śmuda – Wiceprezes Sądu Rejonowego w Kłodzku. 
(imię i nazwisko, funkcja) 

2) Pan Grzegorz Wnuk – Radny Rady Miejskiej w Kłodzku. 
(imię i nazwisko, funkcja) 

3) Pani Jolanta Kobak – Radna Rady Miejskiej w Kłodzku 
(imię i nazwisko, funkcja) 

4) Pan Stanisław Ferenc – Radny Rady Miejskiej w Kłodzku 
(imię i nazwisko, funkcja) 

5) Pani Zdzisława Górska – Radna rady Miejskiej w Kłodzku 
(imię i nazwisko, funkcja) 

6) Pan Andrzej Kucab – Radny Rady Miejskiej w Kłodzku 
(imię i nazwisko, funkcja) 
 

2. Zespół wybiera ze swojego grona przewodniczącego, zastępcę przewodniczącego oraz 
sekretarza. 

§ 2 

1. Zadaniem Zespołu o którym mowa w § 1 jest przygotowanie i przedstawienie Radzie 
Miejskiej w Kłodzku, przed przystąpieniem do wyborów ławników do sądów powszechnych na 
kadencję od 2012r. do 2015 r., opinii o zgłoszonych kandydatach, w szczególności w zakresie 
spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju 
sądów powszechnych. 
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2. Obsługę techniczną i administracyjną Zespołu zapewnia Burmistrz Miasta Kłodzka. 
 

§ 3 

Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta Kłodzka. 
 

§ 4 

Uchwała wchodzi w Ŝycie z dniem podjęcia. 
 

 
Uzasadnienie 

 
Ustawa Prawo o ustroju sądów powszechnych (Dz. U. z 2001r. Nr 98, poz. 1070  

z późniejszymi zmianami) nakłada na radę gminy obowiązek wyboru ławników na kadencję od 
2012r. do 2015r.  

Prezes Sądu Okręgowego w Świdnicy pismem A-0150-4/11 z dnia 17 maja 2011r. określił 
następującą liczbę ławników, którą rada powinna wybrać: 
- do Sądu Okręgowego w Świdnicy łącznie 5 ławników, w tym do: 
Wydziału Karnego – 5, 
- do Sądu Rejonowego w Kłodzku łącznie 35 ławników, w tym do: 
Wydziału Rodzinnego i Nieletnich – 25, 
Wydziału Pracy – 10. 

Dokonanie wyboru podanej wyŜej liczby ławników zgodnie z art. 163 § 1 wskazanej na 
wstępie ustawy winno się odbyć najpóźniej w październiku bieŜącego roku. 

Przed przystąpieniem do wyborów rada gminy powołuje zespół, który przedstawi na sesji 
swoją opinię o zgłoszonych kandydatach, stąd zachodzi konieczność podjęcia stosownej uchwały. 
 

Po zaprezentowaniu treści projektu uchwały radni zgłosili kilka wątpliwości do zaproponowanej 

treści, dotyczyły one m. in: powierzenia wykonania uchwały Burmistrzowi oraz zapisów w § 2. 

Pan Przewodniczący ogłosił 5 minutową przerwę w obradach w celu uzyskania wyjaśnień i opinii 

mecenasa Pana Pawła Pochodyły. 

 
 Przerwa w obradach od godz. 1230 do godz. 1235. 

 
Po przerwie Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz - po zasięgnięciu opinii Pana mecenasa 

poinformował, Ŝe zapis w § 2 jest poprawny – wynika to z zapisu ustawy.  

W kwestii zapisu w § 3 decyzja naleŜy do rady, zatem Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie 

wykreślenie § 3. 

Głosowanie: za – 0, przeciw - 14, wstrzymało się - 0. § 3 pozostał w treści projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały przedłoŜonej na 

druku nr 122 z wcześniej przyjętymi poprawkami numerycznymi. 

Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad radni: : A. Jarosz, M. Kłusak, M. Piszko, E. śytyńska J. Kobak, A. Kwas, 

Z. Górska). 

Uchwała została podjęta i otrzymała nr X/120/2011 (zał. nr 3). 

 

5. Sprawy róŜne. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz zaproponował, aby pierwsze spotkanie Zespołu odbyło się  

1 sierpnia br. o godz. 1200 w biurze Rady Miejskiej.  
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6. Zakończenie sesji. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Piotr 

Brzostowicz zamknął obrady X sesji Rady Miejskiej mówiąc: „Zamykam obrady X sesji Rady 

Miejskiej  w Kłodzku”.   

 
Zakończenie sesji nastąpiło o godz. 1245 
 

 

Protokół sporządziła:  

Barbara Gargasz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kłodzku 

 

            Piotr Brzostowicz 
 
 

         
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


